

Hf. Birkevang bestyrelsesmøde

3. april 2017

Medlem	Tilstede	Afbud
Dorte	x	
Michael	x	
John	x	
Beth	x	
Steffen	x	
Mette	x	
Christina	x	
Søren	x	
Lone	x	

Punkt 1	Titel: opsamling på generalforsamling 2017
<u>Sagsfremstilling</u> Hvad gik godt/skidt. Udestående : beretning og endeligt referat med regnskab.	
<u>Beslutning</u> Flot fremmøde, og godt at se så mange af de nye. Vi var utilfredse med rengøringen, og har rettet henvendelse til Nørre G herom. Beretningerne skal fremsendes til Dorte, så referatet kan godkendes og lægges ud på hjemmesiden. Regnskabet skal også tilrettes ift. miljøvej/grønvej. <i>Ansvarlig: Dorte</i> <i>Dato: Senest 30/04-17</i>	

Punkt 2	Titel: Vedligeholdelse af Birke Allé
<u>Sagsfremstilling</u> opfølgning på beslutning på generalforsamlingen om vedligeholdelse af Birke Allé. Dorte har været på "rundgang" med have/træmand. Lokalplanens bestemmelse om at bevare træer i Hf. Birkevang skal iagttages.	
<u>Beslutning</u> Der er omkring 3 træer, der er ødelagt - disse skal skiftes ud, hvilket vil koste ca. 2000 - 3000 kr stk i indkøb. Bestyrelsen vil skrive til alle andelshavere, at man ikke selv må beskære træerne. <i>Ansvarlig: Bestyrelsen</i> <i>Dato: Revideres løbende</i>	

Punkt 3	Titel: fællesområdet, status
<u>Sagsfremstilling</u> Første møde i udvalg afholdt. Arbejdet startes i weekenden efter påske (22./23. april). Der mangler stadig 'Birkebanktimer' - især til de tungere opgaver.	
<u>Beslutning</u> Vi følger udviklingen.	
<i>Ansvarlig: Udvalget</i> <i>Dato: Løbende opdateringer</i>	

Hf. Birkevang bestyrelsesmøde

3. april 2017

Punkt 4	Titel: Personsag, overtrædelse af lokalplanen
<u>Sagsfremstilling</u>	Vedrørende en specifik andelshavers sag
<u>Beslutning</u>	Bestyrelsen skriver til andelshaveren og pålægger ham at rive sit hegn ned og genplante hækken.
<i>Ansvarlig:</i> Dorte	<i>Dato:</i> 02/05-17

Punkt 5	Titel: Dong, overgravning af fibernet
<u>Sagsfremstilling</u>	Hf. Birkevang har en sag med Dong/Radius vedr. ansvar for overgravning af kabel/fibernet. Orientering om bl.a. overvåget opgravning.
<u>Beslutning</u>	Sagen følges.
<i>Ansvarlig:</i> Bestyrelsen	<i>Dato:</i> Løbende

Punkt 6	Titel: Skiltning og lys ved Mørkhøjvej
<u>Sagsfremstilling</u>	Besøg fra teknisk skole i Hvidovre og det er muligt at lave de ønskede skilte (inklusive et ved parkeringsplads, indgang ved Ærtebjergvej og flere rundt om i foreningen).
<u>Beslutning</u>	Vi anvender den tekniske skole, og vi bibeholder den blå baggrund med hvid skrift - muligvis rød skrift ift. de parceller med postadresse på Ærtebjergvej.
<i>Ansvarlig:</i> Beth	<i>Dato:</i> 02/05-17

Punkt 7	Titel: Vejbelysning Hf Birkevang
<u>Sagsfremstilling</u>	Da vi hen over sommeren 2015 fik nedgravet kabler til ny vejbelysning i Hf. Birkevang fik vi samtidig besked på at etablering af nye master og armaturer ville blive bekostet af Kbh.K . Orientering om sagen.
<u>Beslutning</u>	Sagen følges - ligger ved foreningens advokat.
<i>Ansvarlig:</i> Bestyrelsen	<i>Dato:</i> Løbende

Punkt 8	Titel: Udestående opgaver
<u>Sagsfremstilling</u>	a) asfalt lille gang b) Forsikring asfalt skade P-plads.
<u>Beslutning</u>	a) arbejdet kan laves selv, og kan påbegyndes når der ikke længere er risiko for frost

Hf. Birkevang bestyrelsesmøde

3. april 2017

b) Dorte skriver til forsikringselskab om at få beløbet indsat på foreningens vedligeholdelseskonto.

Ansvarlig: a) John b) Dorte

Dato: Opfølgning 02/05-17

Punkt 9

Titel: Eventuelt

Sagsfremstilling

- a) deleskrald - det er måske ikke muligt at få deleskrald, da kommunen er ved at undersøge fællesskraldordninger
- b) printer/scanner + laptop - opdatering fra Steffen

Beslutning

- a) Mette vil undersøge sagen
- b) Steffen arbejder videre

Ansvarlig: a) Mette b) Steffen

Dato: 02/05-17